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Architecture of a fast Internet switch on chip

Architecture d’'un commutateur Internet rapide
sSur une puce

Nader F. Mir*

This paper presents the use of system-on-chip (SoC) technology for wide-area switching networks and proposes a switching ar-
chitecture specifically designed for SoC. SoC is particularly useful for switching networks since the interconnection lengths are
minimized when a partial or entire network is laid out on a single chip. A defect-tolerant multipath buffered crossbar with an
expandable structure that can easily be scaled up or down according to the choice of chip size is proposed. The architecture is
evaluated from different standpoints such as performance, defect tolerance, delay, testability, complexity, yield, and area.

Cet article présente une application de la technologie des systemes sur une puce (SoC) au domaine des réseaux commutés
étendus (WAN) et propose une architecture de commutation congue spécialement pour un SoC. L'approche SoC est parti-
culierement utile pour les réseaux commutés parce que lalongueur des interconnexions est minimisée lorsqu’ une partie de réseau
ou un réseau complet est intégré sur une méme puce. L’ article propose entre autres une structure de crossbar multi-voies avec
tampon tolérante aux défauts capable de s adapter aux dimensions de la puce. L’ architecture est évaluée sous plusieurs aspects,
notamment ceux relatifs alatolérance aux défauts, aux délais, al’ aptitude aux tests, ala complexité, au taux de production, et a
la surface.
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